



VISION

We will be a profitable tungsten and gold producer, delivering superior value for our stakeholders.

MISSION

We will achieve our vision through a purposeful focus on the following themes in our business:

- *We will create a profitable mining enterprise returning superior value to shareholders;*
- *We will utilize resources efficiently and responsibly;*
- *We will conduct our business in an environmentally and socially responsible manner, and with the highest standards of integrity;*
- *We will safeguard the health and safety of all of our stakeholders;*
- *We will continuously review and improve all our systems and processes;*
- *We will maintain open and transparent communication, and foster win-win relationships, with our stakeholders; and*
- *We will develop our people and recognize superior performance.*

VALUES

Integrity, professionalism, responsibility, teamwork, transparency, innovation, commitment and respect

VISION

Nous deviendrons un producteur rentable de tungstène et d'or, qui génèrera une plus-value aux parties prenantes.

MISSION

Notre vision sera réalisée par une focalisation appropriée de notre métier selon les thèmes suivant:

- *Création d'une entreprise minière rentable qui génèrera une plus-value pour les parties prenantes;*
- *Utilisation efficace et responsable des ressources;*
- *Conduite du travail dans le respect de l'environnement et du social, ainsi qu'application des normes d'intégrité les plus strictes;*
- *Préservation de la santé et de la sécurité de toutes les parties prenantes;*
- *Amélioration et évaluation continues de nos systèmes et procédés;*
- *Maintenir des communications ouvertes et transparentes, et favoriser les relations gagnant-gagnant avec nos partenaires; et*
- *Développement de nos personnels et reconnaissance des performances.*

VALEURS

Intégrité, professionnalisme, responsabilité, travail d'équipe, transparence, innovation, implication et respect